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Abstract (en)
[origin: WO2015173255A1] The invention relates to a piston machine which comprises: a housing with a chamber which has a substantially circle
sector-shaped cross-section; a pivotal piston which is designed as a pivoting element, is arranged in the housing, and comprises a first working
surface, wherein the housing and the piston define at least one first variable working chamber; a drive or output which is connected to the piston;
and an outlet which is arranged in the working chamber for discharging a working fluid. The housing has a cooling opening in at least one housing
wall, said opening leading to the chamber at least for convectively cooling a piston side opposite the first working surface by means of a coolant.

Abstract (de)
Die Anmeldung betrifft eine Kolbenmaschine, welche umfasst:- ein Gehäuse mit einer Kammer, die einen im Wesentlichen kreissektorförmigen
Querschnitt aufweist,- einen als Schwenkelement ausgebildeten schwenkbaren und in dem Gehäuse angeordneten Kolben mit einer ersten
Arbeitsfläche,wobei das Gehäuse und der Kolben mindestens eine erste variable Arbeitskammer definieren,- einen mit dem Kolben verbundenen
Antrieb oder Abtrieb und- einen in der Arbeitskammer angeordneten Auslass zum Auslassen eines Arbeitsfluids.Das Gehäuse weist in mindestens
einer Gehäusewand eine Kühlöffnung zur Kammer auf zumindest zur konvektiven Kühlung einer der ersten Arbeitsfläche gegenüberliegenden Seite
des Kolbens mittels eines Kühlfluids.
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